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Protokoll
fört vid styrelsemötet 2008-11-04.

Närvarande: Erling A, Erling S, Stewe, Anders, Johan, Fredrik, Christer, Bo och Per.

1. Mötet öppnades av Stewe.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Kassören rapporterade 33000 kr i kassan.

4. Tipspromenaden bevistades av 35 startande + barn och djur vilket är rekord.

5. Byggnadsnämnden håller möte angående detaljplanen den 11/11, Stewe 
och Magnus representerar Byalaget.

6. Göromålen inför pubaftonen gicks igenom och fördelades.
Gäster som inte äter betalar 50 kr i inträde. Funktionärssamling kl 12.

7. Frågan om medlemsförteckning och inbetalning medlemsavgift dryftades.
Det beslutades att medlemsåret är samma som kalenderåret, vilket innebär 
att man är rmedlem samma år som medlemsavgift betalas in.

Ev framtida förfrågan från föräldraföreningen om bidrag till årets julskyltning/
bazar beviljas till en summa om ca 1000 kr.

Anders tog upp frågan om en 'riktig' informationsskylt vid infarterna, han 
kollar med BT.

8. Nästa möte avhålls sannolikt måndagen den 26 januari, kl 19 på Bafab.

9. Mötet avslutades.
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